
Želijo več marljivih aktivistov
Težave a kadri - s tlstlml IJudml, kl naj bl kotprosto-

voljcl - aktlvlatl delall v organlh, družbenopolltlčnlh
organlzacljah In društvlh v KS, to Je tisto temeljno
vprašanje, na katerega takoj opozorljo na Ledlnl,
kadarkoll nanasa pogovor o njlhovlh problemlh.
»Mlajšl krajanl Ima/o vrato zadolžltev v svojlh delov-
nlh organlzacljah /n jlh la ateika prlpravlmo, da bl
poprljell tudl za delo v KS. Starejšl krajanl aopreatari,
medtem ko tlste srednje generaclje okrog 50 In 60 let
prl naa nl. Iz izkušenj druglh krajevnlh skupnostl
vemo, da so tl IJudJe najbolf voljnlza volonterako dalo
na terenu,« pravljo na Ledlnl.

Sicer pa vse to ne pomeni,
da delo v KS Ledina zastaja.
Vse družbenopolitične orga-
nizacije in organi KS delujejo
normalno in brez večjih ovir.
Kaže pa, da se v KS bojijo
naslednjih \rplitev, ko - tako
pravijo - bo potrebno najti
nove ljudi zakaj sedanjim se v
večini primerov izteče man-
dat. Tu pa bodo bržčas nasto-
pile težave in prav to je tisto,
kar skrbi sedanje delavce v
KS.

V KS si veliko obetajo od
pomladitve, ki naj bi jo prine-
sla gradnja stanovanjskih ob-
jektov na območju nekdanje
Plinarne. Tu naj bi pridobili
160 stanovanj, za katere meni-
jo, da jih bodo nastanili pred-
vsem mlajši ljudje. Vendar pa
bo potrebno ob gradnji tega
kompleksa najbrž rešiti še ne-
kaj drugih težav. Takorekoč
sredi stanovanjskega kom-
pleksa ostaja industrijski ob-
jekt - Kartonažna tovarna
Ljubljana. V dolgoročnem
programu sicer predvidevajo,
naj bi prostore te tovarne
preuredili za druge namene,
saj med drugim obstaja tudi
zamisel, naj bi služili le za ad-
ministrativno delo te delovne
organizacije, medtem ko bi
proizvodnjo preselili drugam.
To pa so še zamisli, ki verjet-
no zaradi pomanjkanja fi-
nančnih sredstev, ne bodo ta-
ko kmalu uresničene.

V sedanjem času pa pred-
stavlja Kartonažna tovarna
razmeroma velik prometni
problem. Krajanov ne moti
toliko proizvodnja sama, kot
dejstvo, da zaseda tovarna za-
radi dovoza s tovornjaki sko-
raj vso prometno površino
Kotnikove ulice. V neposre-
dni bližini je tudi vrtec, od ko-
der hodijo otroci na igrišče na
Tabor in vse to predstavlja tu-
di določeno nevarnost za

malčke. KS je že večkrat po-
zvala Komite za promet naj bi
izdelal vsaj študijo prometne
ureditve, da bi tako v daljši
perspektivi dobili možnost za
razrešitev takšnih in podob-
nih težav.

Promet je ena od glavnih te-
žav KS Ledina, kar pa je tudi
sicer značilno za druge kra-
jevne skupnosti v središču
mesta. Da bi te težave še po-
večali, se v zadnjem času kar
vrstijo na tem območju zapo-
re mestnih ulic, predvsem za-
radi preureditve in rekon-
strukcije. Tako je zdaj na pri-
mer zaprta Resljeva cesta, do
nedavnega je bila zaprta Tru-
barjeva in Metelkova in isto
velja tudi za Slomškovo. Za-
radi gradbišča na območju
nekdanje Plinarne se obetajo
še nove zapore. To pa povzro-
ča velike nevšečnosti prebi-
valcem, ki z vozili ne morejo
do svojih domov, po drugi

strani pa nastaja zaradi tega
zelo zgoščen promet na dru-
gih ulicah.

Ob vsem tem velja omeniti,
da je na tem območju precej
šol in domov za učence. Cetr-
tina prebivalstva predstavlja-
jo tisti, ki živijo v domovih.
Učenci hodijo vsak dan v šole
na drugem koncu mesta. Tudi
takšno gibanje prebivalcev
povzroča skrbi in pomeni po-
tencialno nevarnost za ne-
srečo.

Ce smo že omenili gradnjo
stanovanj na območju nekda-
nje Plinarne, od katere si kra-
jani obetajo veliko dobrega,
pa ne bo odveč, če v zvezi s
prometom povemo, da jih
zadnje čase tudi nekaj jezi. Na
tem območju naj bi zgradili
tudi garažno hišo, v kateri bi
lahko krajani odkupili parkir-
ne prostore. Pred kratkim pa
so dobili ponudbo, nad katero
so začeli zmajevati z glavo. Za
garažni boks v novi parkirni
hiši bi morali odšteti nič manj
kot 94 starih milijonov. To pa
je že vrednost dveh srednje
dobrih avtomobilov.

Z ureditvijo Trubarjeve ce-
ste so krajani nadvse zado-
voljni. Zaprta je za promet in
namenjena samo pešcem.
Zdaj pa pravijo, da bi morali

napraviti program za opremo
te ulice z različnimi ldkali. Po-
javljajo se namreč težnje, da
bi v njej namestili nekatere
lokale kičastega tipa z igralni-
mi avtomati in podobno šaro.
Tega pa najbrž nihče od kraja-
nov ne želi. Prav zaradi tega
pa bi se morali bodisi na ob-
činski ali celo mestni ravni
dogovoriti, katere vrste loka-
lov lahko dopustimo v tej uli-
ci in katerih ne moremo.

Na območju KS Ledine je
tudi Dom upokojencev Ta-
bor. Ceprav ima ime Tabor,
sodi v KS Ledina. »Pripadel«
ji je takrat, ko se je nekdanja
KS Tabor razdelila na dve:
Tabor in Ledino. Z domom
tesno sodelujejo in tudi sicer

imajo z njim razvejano dejav-
nost na vseh področjih.

KS je pobratena z vasjo
Spodnja Slivna na območju
KS Vače. Tudi to pobratenje
izvira še iz časov, ko je bila
nekdanja KS Tabor pobrate-
na z Vačami. Potem ko se je
KS razdelila, je pobratenje z
Vačami ostalo, Ledina pa se je
pobratila s Spodnjo Slivno.
To pa je vasica, kjer stoji zna-
menje, s katerim so obeležili
geometrično središče Slove-
nije - tako imenovani GEOS.

Ledina je pobratena tudi a
KS Vojak z Reke. Sodelova-
nje je zelo tesno in se širi tudi
na sosednjo KS. Tako so na
primer kar Stiri KS Vače, Vo-
jak, Tabor in Ledina sofinan-
cirale zasaditev 88 dreves v
spomin na tovariša Tita na po-
ti, ki vodi od vasice Spodnja
Slivna do GEOSA.

Tako kot se je začel pogovor
o težavah, problemih in polo-
žaju KS Ledina s problemati-
ko okrog pomanjkanja ka-
drov, tako se je tudi končal.
Aktivisti v KS želijo pozvati
vse krajane naj se zavedajo,
da bodo leta 1986, se pravi čez
poldrugo leto, volitve za orga-
ne KS in za samoupravne
interesne skupnosti. »Tedaj
bomo potrebovali veliko no-
vih ljudi, ki bodo pripravljeni
delati in pospeševati krajevno
samoupravo,« pravijo na Le-
dini. »Krajani naj o tem ra-
zmislijo že sedaj in naj ne bo
nikogar, ki bi odklonil sodelo-
vanje, saj bo delal tako v last-
no kakor tudi v splošno druž-
beno korist,« pravijo v KS.

Niko Isavljevič

Kdo je kdo v KS
Ledina

predsednik skupščine KS:
Jernej Ude

predsednik sveta: Marjan
Primožič

predsednik KK SZDL:
Boris Traunšek

predsednik Sveta ZK:
Darko Michieli

sekretar OO ZK: Janez
Meglič

vodja delegacije KS za
zbor KS SO: Zvonimir Sa-
novič

predsednica RK: Lojzka
Kovač

predsednica potr. sveta:
Silvina Renko

predsednica porav. sveta:
Marjeta VVeisseisen

predsednica OO ZSMS:
Simona Petkovič

Društvo upokojencev je
skupno s KS Tabor - pred-
sednica: Anica Trtnik

Društvo invalidov je
skupno s KS Tabor - pred-
sednica: Vida Smrekar

KS Ledina meri 0,22 kmz.
V njej je 1258 gospodinjstev
in 2151 stalnih prebivaJcev.
V domovih začasno prebiva
788 prebivalcev, kar pome-
ni, da je približno četrtina
prebivalcev bodisi mladih
(učenci), bodisi zelo starih
(upokojenci).


